
 

 

27/09-2024 

Svar på Roskilde kommunes budgethøring, deadline 30/9-2024 

Skrevet af Christine Fredborg Hoel, borger og mor til to medlemmer i Neptun Svømmeklub.  

Høringssvar 

Jeg synes det er en stor skam at budgettet lægger op til at Skt. Jørgensbadet skal lukke. Skt. Jørgensbadet er 

en vigtig del af mine børns hverdag, som går til svømmehold i Skt. Jørgensbadet hver uge. Rammerne i Skt. 

Jørgensbadet er simpelthen så gode for de unge svømmere, fordi de kan nå bunden i den ene ende. Det er 

også en god ro i svømmehallen, da der ikke foregår mange andre ting på samme tid, som fx i Roskildebadet. 

Neptun Svømmeklub tilbyder et vigtig fritidstilbud til borgerne i lokalområdet og sørger for at mange børn 

lærer sig at blive trygge i vand og kan svømme.  

Ved at den lokale svømmehal bliver nedlagt, vil færre familier have mulighed til at have et svømmetilbud til 

sine børn. Skal man rejse til den anden side af byen, gør det logistikken langt sværere. En svømmehal 

mindre, gør også at der vil blive mulighed for færre hold i byen. Det vil også gøre at fællesskabet i bydelen 

bliver mindre, da man mangler denne arena at mødes på.  

Det vil selvfølgelig også gå udover skolesvømning på skolerne i området. Jeg håber I vil revurdere budgettet 

og lade Skt. Jørgensbadet blive.  

Med venlig hilsen Christine Fredborg Hoel 


